
PUBLISERT 11. NOV. 2022

Vi må unngå at forskningspolitikk reduseres til distriktspolitikk

Regionalt forskningsfond Oslo foreslås lagt ned i forslag til statsbudsjett. Det er gode grunner til å tenke seg om en gang til,
skriver styreleder Vibecke Verven.

Foto: Trygve Indrelid/NTB

Vibecke Hverven er leder for fondsstyret i RFF Oslo. 

Les styrelederens kronikk i Khrono her. 

Meldinger ved utskriftstidspunkt 21. april 2025, kl. 12.51 CEST

Det ble ikke vist noen globale meldinger eller andre viktige meldinger da

dette dokumentet ble skrevet ut.
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